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7Datum 2021-06-09 

Tid Kl. 13.00 – 14:30  

 

Plats Distansmöte   

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Övriga  Kjell-Åke Sjöström, ordförande  

närvarande Guniris Jonasson, sekreterare 

 Ann-Katrin Lundin, socialchef 

  

   

  

Underskrifter Sekreterare  ...............................................................  §§ 12-17 

   Guniris Jonasson 

 

 

 Ordförande  ...............................................................   

  Kjell-Åke Sjöström (V) 

 

 

 Justerare  ...............................................................  

  Örjan Eriksson (PRO) 
 

 

Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens digitala anslagstavla 
www.solleftea.se 
 
Myndighet Kommunala pensionärsrådet 

Sammanträdesdatum 2021-06-09 

Anslaget sätts upp 2021-  och tas ner 2021-  
 

Förvaringsplats  
för protokollet Kommunstyrelseförvaltningen, kommunhuset, Sollefteå 
 
 
 
 
Underskrift  ……………………………………………………………….  
  Guniris Jonasson
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Val av justerare 
 
 

Örjan Eriksson (PRO), utses att justera dagens protokoll 

 

 

Närvaro- och omröstningslista 
 

Namn När- Tjg. 
s. 

Omröstning Reservation Anteckning 

 var- ers. §  §  §  §   

 ande        

Ledamöter, kommunen        

Kjell-Åke Sjöström (V) x      Ordförande 

Monica Tirri (C) x       

Åsa Sjödén (S) x       

Ledamöter, föreningar        

Siv Selinder (PRO) x       

Örjan Eriksson (PRO) x      Justerare. Vice Ordf 

Pia Hedberg (PRO) x       

Bengt Nilsson (PRO) x       

Anna-Stina Lundberg (SKPF) x       

Eva Ångman (SKPF) x       

Inger Eriksson (SPF) x       

Ersättare, föreningar        

Jan-Bertil Johansson (PRO) -       

Johnny Löfstrand (PRO) x       

Sven Olof Palmén (PRO) x       

Lars Göran Söderman (PRO) x       

Vivan Strömqvist (SKPF) -       

Ingrid Rullander (SKPF) -       

Barbro Jansson (SPF) -       
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§  12 

 

Föregående protokoll 

 

Mötesprotokollet från 2021-04-14 läggs till handlingarna efter genomgång. 
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§  13 

 

Informationer  

Nya  enhetschefer 

Två nya chefer har börjat i Ramsele, Yvonne Eriksson Nipudden och Patrik Hoppstadius 

på hemtjänsten  

I Junsele kommer Anette Johansson att börja som ny enhetschef  på hemtjänsten 

 

 

Covid-19 läget 

De äldre som önskar och kan vaccineras, har fått båda sina  doser, detta gäller även 

personalens vaccinationer. Nu förekommer endast strödoser   

 

 

OBS! Slappna inte av - Pandemin pågår fortfarande! 

 
 

 

. 
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§ 14 

 

Äldrevårdssatsningen - Äldreomsorgslyftet 

Äldrevårdssatsningen  

Ekonomichef Niklas Nordén redovisade ekonomifrågeställningarna på Pensionärsråds-

mötet i december och berättade då bland annat att hela satsningen går till äldreomsorgen: 

• 10,6 mnkr till äldreomsorgen 

• 4,9 mnkr till äldreomsorgslyftet 1 

• 4,9 mnkr till äldreomsorgslyftet 2 

 

I det årliga budgetarbetet som omfattar en treårsplan, använder man sig av följande 

parametrar  

• Omvärldsanalys, (vad händer kring lagstiftning, nya krav, ändrade förutsättningar 

• Demografin i kommunen och vilken effekt den får för verksamheterna 

• Personaltillgången i framtiden (just nu mycket oroande) 

• Befolkningsstatistik – skatteunderlag 

• Verksamheternas behov d.v.s. prognos av volymer i framtiden. 

 

 

Äldreomsorgslyftet 

• Stor satsning görs på validering av erfarenheter och kunskaper och komplet-

terande studier till undersköterska (15 platser) 

• Utbildningen sker via Vård- o omsorgscollege (en nationell tillhörighet för skolor 

och kommuner) 

• I samarbete med Borås högskola utbildas fyra personal till enhetschefer  

• Handledarutbildning 

• Ersättning till de som studerar till vårdbiträde 

• Ersättning till personal som utbildas i BPSD – (ett arbetssätt att möta personer 

som lider av beteendemässiga och psykiska symtom vid demens) 

 

 

Andra förbättringsområden   

• Satsning på demensvården i nära samarbete med demensföreningen 

• Utvecklingsarbete för schemaläggning som ska skapa större flexibilitet och 

delaktighet för personalen 

• Sollefteåmodellen som bland annat syftar till att minska och säkra kontinuiteten 

inom hemtjänst 
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• Stärkt närvaro från cheferna så att vi bättre följer kvaliteten på den omsorg vi ger 

• Trygghetsteknik utvecklas, både inom särskilda boenden och i stugorna/hemmen 

• Stöd med digitalisering från nya personalgrupper 

• Vårdtyngdsmätning för att säkra personalens arbetsmiljö 

• Utbildar serviceassistenter som stöttar vårdpersonal via AME – möjlig rekry-

teringsväg för framtida vårdpersonal 
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§  15 

 

Informationer från föreningarna 

 

Pensionärer i samarbete (PIS) -  Johnny Löfgren (PRO) 

PIS uppgift att hålla igång förtroenderåden. Tidigare hölls en årlig träff för förtroende-

råden, men detta har inte hänt under pandemiåret. 

  

PIS har nu aktiverats igen och  planerar för en förtroenderådsträff onsdag 13 oktober.  

Ett utskick kommer att göras till föreningarna.  

 

Samtliga föreningar uppmanas att se över sina förtroenderåd på de olika boendena. De har 

en viktig funktion som är kopplat till KPR.  

 

Ordföranden betonar också vikten av förtroenderåd och tar med sig detta till kommun-

ledningen. 
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§ 16 

 

Övriga frågor 

Fråga till Ann-Katrin Lundin: Känner du dig trygg med det du kan leverera till äldre i din 

roll som tjänsteman? 

- Svar: Ja – Absolut men vi behöver och ska jobba vidare med kvalitetsaspekter och 

kommunens attraktionskraft som arbetsgivare för att säkra personalförsörjningen 

inom vård- och omsorgssektorn. 

 

 

Gällande kontinuiteten i Hemtjänsten så anser KPR att 15 olika personer i veckan är för 

många. Hur många är kommunens mål? 

- Ann-Katrin Lundin återkommer med svar. 

 

 

Vad har serviceassistenterna för utbildning? 

- Svar. De får utbildning via AME.  En arbetsledare följer med dem.  

           De vistas inte i hemmen utan hjälper till i tvättstugor och särskilda boenden.   

 

 

Hur arbetar Sollefteå kommun för att motverka försämringar på Sollefteå sjukhus? 

- Ann-Katrin Lundin: Kommunen har ett gott samarbete med Regionen i samband 

med omställningen till Nära vård. I de processer vi har tillsammans arbetar vi för 

att våra patienter inte ska märka att det är två olika huvudmän – vi kompletterar 

varandra.  

 

 

KPR vill veta hur  kommunledningen kommer att agera när det gäller försämringar på 

Sjukhuset. 

- Åsa Sjödén (S) svarar att man från samtliga partier verkligen har försökt påverka 

och att Sollefteås tre representanter i Regionfullmäktige har gjort vad de kunnat. 

            Kommunalrådet inbjuds till nästa möte för att informera ytterligare. 

 

 

I syfte att främja digital delaktighet regeringen Internetstiftelsen beviljat 9,6 miljoner 

kronor i bidrag för att inrätta DigidelCenter - Går det fortfarande att söka pengar till detta.  

- Återkoppling nästa möte 
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Radio P4 har ställt följande frågor till Kommunen och har fått följande svar av 

enhetschef Lena Linnér:  

 

Finns det alkoholservering på äldreboenden i din kommun?  

- Ja - Graningebyn har alkoholtillstånd i restaurangen, men då måste man inta sina 

drycker där och under vissa tider (stängd just nu pga. Corona) Det har före-

kommit att boende köpt alkohol och suttit där och inmundigat sina drycker. 

 

Hur hanteras alkohol i övrigt på boenden. Hjälper personalen till med att öppna flaskor 

eller annat som brukaren kan behöva hjälp med? 

- Ja 

Hjälper personal till att handla alkohol?  

- Ja, det händer. 

Hur gör man annars om man inte kan gå själv och inte har anhöriga som kan hjälpa till? 

- Oftast får de hjälp. 

 

Förekommer det problem relaterade till alkoholintag på äldreboenden och vad för 

problem i så fall? 

- Nej - inte i dagsläget. Det har dock förekommit att alkoholintag kombinerat med 

medicinering varit ett bekymmer. 
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§  17 

 

Kommande möten 

Pensionärsrådet har beslutat om kommande mötesdatum under 2021, med förbehåll att 

ordföranden kan ändra datum eller ställa in möten där så bedöms lämpligt. 

  

2021-09-28 

2021-12-01 

 

 

 


